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Zápisnica 

 

z 1.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Jankovce, konaného dňa 28.03.2025 

o 18:00 v zasadačke obecného úradu Jankovce. 

 

Prítomní poslanci OZ: podľa prezenčnej listiny -   Jenčová, Stadničár, Veľas 

 

Miesto konania:  zasadačka OcÚ  
 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia a prečítanie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie. 

4. Schválenie programu zasadnutia. 

5. Oboznámenie sa s 

 - s ročnou správou o výsledkoch finančnej kontroly za rok 2024 v obci Jankovce  

 -  výsledkami finančnej kontroly 1/2025 a 2/2025, ktoré  vykonala kontrolórka obce Jankovce 

6. Informácia starostu obce k aktuálnej situácii v obci 

7. Diskusia, rôzne. 

8. Úprava rozpočtu. 

9.  Schválenie návrhu na uznesenie 

10. Záver 

 

K bodu 1: Zasadnutie otvoril starosta obce Vasiľ.  Skonštatoval, že sú prítomní traja poslanci z piatich  

a teda obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Ospravedlnil sa p. Jakuba. Zasadnutie sa koná 

v náhradnom, posunutom  termíne z dôvodu zdravotných problémov, ktoré mal starosta obce, aby nedošlo 

k ohrozeniu zdravia poslancov a ďalších občanov obce. 

 

K bodu 2:  Za zapisovateľa bol určený Vasiľ.  Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí a následne aj 

schválení poslanci Stadničár a Veľas. 

 

K bodu 3: Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie prebehla jednohlasne – všetci súhlasili, aby 

komisie pracovali v rovnakom zložení: predseda  Jenčová, Veľas a Stadničár. 

 

K bodu 4:  Program bol prijatý v predloženom znení.   

 

K bodu 5: Starosta obce informoval prítomných poslancov o nečakanej novej situácii a to zániku mandátu 

poslanca obecného zastupiteľstva p. Ing. Michala Šmajdu PhD, ktorý sa už zasadnutia zúčastňuje iba ako 

hosť. Zároveň sa p. bývalému poslancovi poďakoval za jeho doterajšiu činnosť vo funkcii poslanca 

a zástupcu starostu obce.  

      Starosta obce poveril pani Ivetu Jenčovú funkciou zástupcu starostu obce. Menovaná poverenie prijala. 

Následne starosta obce požiadal prítomných poslancov, aby spomedzi seba vybrali poslanca, ktorého 

poveria zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva v prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, 

ods. 3 tretia veta, ods. 5 piata veta, ods. 6 tretia veta zákona SNR 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisoch, keďže touto funkciou bola doteraz poverená poslankyňa Iveta Jenčová. 

Poslanci po vzájomne dohode poverili danou funkciou poslanca p. Andreja Veľasa, ktorý s poverením 

súhlasil.  Za  poverenie uvedeného poslanca na tento účel zahlasovali všetci prítomní poslanci obecného 

zastupiteľstva 

      Starosta informoval, že na uvoľnenú pozíciu poslanca v obecnom zastupiteľstve bude povolaný 

náhradník  v súlade s výsledkami komunálnych volieb konaných v r. 2022. Z uvedeného dôvodu dôjde aj k 

zmene zloženia obecných komisií.   

 

Ďalej zasadnutie pokračovalo v súlade s programom zasadnutia. Starosta oboznámil poslancov s ročnou 

správou o výsledkoch finančnej kontroly za rok 2024 v obci Jankovce a s výsledkami finančnej kontroly č. 

1/2025 a 2/2025, ktoré vykonala kontrolórka obce Jankovce. Poslanci zobrali správy na vedomie.   

 

K bodu 6: V tomto bode sa starosta obce venoval aktuálnej situácii v obci. Obec podala záverečnú správu 

k čerpaniu dotácie na rekonštrukciu verejného osvetlenia v r. 2024, podala žiadosť na MFSR na 

individuálne potreby obce za účelom opravy cesty v hornej časti obce ( cca. od domu č. 23 po č. 16). Obci 
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bola uhradená platba z Pôdohospodárskej platobnej agentúry za opravu cesty a spevnenej plochy 

prostredníctvom MAS v sume 16 970,37 Eur. Obec pripravuje žiadosť na dotáciu na dokončenie vodovodu 

v obci ( v poradí už 11 žiadosť na daný úsek vodovodu) a pripravuje podmienky pre podanie žiadosti na 

dotáciu za účelom zateplenia kultúrneho domu. Podala sa žiadosť aj na Prešovský samosprávny kraj za 

účelom dokúpenia herných prvkov pre detské ihrisko, ktoré sa plánuje zriadiť svojpomocne v areáli pri 

kultúrnom dome. 

     Starosta ďalej požiadal prítomných o možnosť  vyčlenenia sumy 2 750,- Eur z rezervného fondu  na 

bežné výdavky na dokúpenie vybavenia pre kuchyňu kultúrneho domu a organizáciu kultúrneho podujatia 

pre občanov obce. Poslanci v zmysle ustanovenia § 21k zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách  

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov použitie 

rezervného fondu na bežné výdavky pre zakúpenie vybavenia kuchyne a organizáciu kultúrneho podujatia 

spojeného s vystúpením folklórnej skupiny v obci v sume 2750,- Eur a 500,- Eur na energie. 

     Zároveň požiadal prítomných poslancov o schválenie použitia rezervného fondu na dofinancovanie 

prvkov detského ihriska. Poslanci v zmysle ustanovenia § 14 a  § 10 odsek 7 a  9 zákona č.583/2004 Z. z.                      

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení  

neskorších predpisov použitie rezervného fondu na dofinancovanie projektu „Detské ihrisko“ v sume  

3600,- Eur. Reálne použitá suma bude nižšia, ak obec získa dotáciu z Prešovského samosprávneho kraja. 

 

       V súvislosti so zateplením kultúrneho domu starosta upozornil poslancov, že v danom prípade bude 

potrebné zosúladiť systém zateplenia kultúrneho domu a spevnenie časti vonkajších múrov kultúrneho 

domu, ako opatrenie lepšieho zabezpečenia stavby po zemetrasení, keďže obec získala financie z poistenia 

budovy. Tie sa by sa teda mali využiť na lepšie statické zabezpečenie budovy a zároveň využiť ich na 

spolufinancovanie zateplenia, čím sa zároveň odstránia ďalšie dôsledky po zemetrasení, ako je okrem iného 

aj poškodenie strechy a zatekanie do budovy. Obec iné prostriedky na spolufinancovanie v potrebnom 

objeme nemá a úver vzhľadom na aktuálnu príjmovú a výdavkovú situáciu by nemohla splácať.. 

 

       V ďalšom starosta požiadal prítomných o vyjadrenie sa k veternému parku, keďže naďalej v danej 

oblasti nie je jasný postoj obce k danej záležitosti. Starosta spracoval dotazník pre obyvateľov obce, ktorý 

ak sa odsúhlasí, bude distribuovaný za účelom jednoznačného vyjadrenia sa obyvateľov obce k danej 

problematike. Je zrejmý ekonomický prínos pre obec, aj keď jeho výška nateraz nie je presne definovaná, 

ale už aj jedna turbína by bola pre obec prínosom. Druhá vec je zmena rázu krajiny a vplyv na prírodu, čo 

však v prípade, že obec k projektu nepristúpi a ďalšie obce pristúpia, výsledok veľmi neovplyvní.  

  

K bodu 7:   Diskusia prebiehala paralelne s bodom 6 programu zasadnutia. Keďže neboli ďalšie 

pripomienky, starosta ešte informoval o potreby úpravy rozpočtu obce s už vyššie prebranými 

záležitosťami, ale aj potrebou zakúpenia malotraktora s príslušenstvom.  

     

K bodu 8:  Starosta požiadal poslancov o úpravu rozpočtu.  

 

K bodu 9:  Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie zo zasadnutia OZ, ktoré  

prečítal predseda návrhovej komisie p. Jenčová a za znenie ktorého zahlasovali všetci  prítomní poslanci. 

 

K bodu 10: Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a zasadanie OZ ukončil o 20:40 hod. 

 

V Jankovciach  28.03.2025 

 

Zapísal:             Vasiľ            ............................ 

 

Overil:               Stadničár       ............................ 

               

                                       Veľas             ............................ 

      

      .............................................. 

      Jaroslav Vasiľ – starosta obce  


